使用泳池上游泳課申請表格

	'	
懂要事項:一請署	各校校長在填申請表格前先詳閱教育 學校通告第十七號	回
學标·(英元)		

學校:(英文)	(中文)
地,址:	更言志。
申請泳池:一(請在適當之不	格内用/表示)
授課池	其它池
摩生公園泳池	力龍仔泳池 維多利亚公園泳池 摩里臣山泳池
時間 星期 一 上午 下午 每次一少時之學生人數	三三亚五六
世界地向負責教師: 坐名 性别 1 2 3	教師資格 松陽資格
下一个多个多个人的人	意确發之飼養時,該校使用够地榜派之申請 在 校長簽署: 日期: 自市填養帝曰:一 梅教育司署九龍分署體育高级教育官散。

Ref. : E.D. 10/52/71

APPLICATION FORM

for Use of Swimming

	English)				(in China)	
SCHOOL: (in English) ADDRESS:				and the second s	Tel.No.			
Pool Applied	for (Ple	ease p	ut 1/	in appropr	riate box	():	VO 5	
	ACHING P						HIR POOLS	
	No.1	No.2	No.3		and the second s	Half of t	1 -	Malf of the
Morse Park Po				Kowloo Pool	n Tsai			
Li Cheng Uk P			-	Victor Pool	ia Park	and the second s		
Kwun Tong Pool				Morriso Pool	on Hill	Albert Greenwage		
Dates & Times Dates:	-		Bresidente de serie - endere sen	communication and the second s	to	ne o nakana sakana se nakana 150 nakana 150 nakana se nakana nakana nakana nakana nakana nakana nakana nakana	and the state of t	
ime Day	Monday	Tueso	day	Wednesday	Thursda	y Friday	Saturday	y Sunday
A.N.		CHEC CHINESE CHICAGON A ARTS VANDON	-		6. 7 Million Angline or winding place is 2 million assessed. 7. The Committee of	ndir . (1) ok 3 -y ok jellistikas (av., galantiinna kristiinnate) .ok oka	Mentals and the second	
P.M.		Marie Carlo California de la						
Numb	er of Pu	pils f	for Ea	ch Session	of 1 ho	ur :		
Teac	her-in-c	harge	at th	e Pool:				
PACET IN THE PAGE		le		Sex		Teaching Qualificati	ons	Life-Saving Qualificatio
Validati prigramagem	Nam	Strate		MODERNIC LOOK	1-			THE PARTY CONTRACTOR OF THE PA
	Wilders again.	Strate			(Reg.Te	eacher/Per	Teacher)	
The Street College Col	Wilders again.	Strate	ethicateleter-schief (stato-regie, 2)		(Reg.Te	eacher/Per	l'eacher)	
		ECONOCIO -		AMERICAN SERVICE SERVI	(Reg,Te	manifolia (manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia man	The San State of the State of t	
No de colo colo colo colo colo colo colo col		ECONOCIO -		AMERICAN SERVICE SERVI	(Reg,Te	manifolia (manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia man	The San State of the State of t	
The distribution of page of the distribution o			Project and Angles Consum	Monteconia Monteconia de la Monte	(Reg.Te	manifolia (manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia manifolia (manifolia manifolia man	The San State of the State of t	
Application 1	Cor teach	ning t	ime in	Management de secretarion de secretario de s	(Reg. T)			
Application funless the te	For teach	ning t:	ime ir ge of	1 swimming swimming h	(Reg.Te	ll <u>NOT</u> be g	granted to	
Application 1	For teach	ning t:	ime ir ge of	n swimming swimming h	Pools wines a Bro	ll NOT be and seed an	granted to	any school
Application funless the te	For teach	ning t:	ime ir ge of	n swimming swimming h	Pools wines a Bro	Il NOT be anze Medalli osed : - *Y	granted to	

(甲) (甲) 图如租 請用各分到四河与仁一使 小 薛(元)(五)(四)(二)(一)各項採由關 使者校北字官摩摩維用會士為租政為用、擬龍鄭塘士里多派用公黄作維使 九字官摩摩維核成成一於香 龍鄭塘士里多租門分九甲港 事池 園 。應使仔屋派公臣利池 。園大水多香 . 仔屋泳公臣利用新段七請教 務舉 即用泳泳池園山垂上 冰仙運利港 泳 冰冰池園山垂政開辦三使育 署行 池 提政池池 冰泳公游 池區會垂區 池池 泳泳公府放法年用司 出府 池池園冰 對水 池池園游時, 起政署 及及用公市 国 下運 中游 泳課 園民 泳泳間以市府學 tutu 塘 列會 請泳へへへ 清意意 。後政游校 泳在 池池 請泳へへへへんできる時、地かわれた港港間 (九九九元港學 龍龍龍龍島) 游公 學局泳通 仔仔 池任 並舉旅旅旅島島地 泳象 Lije Lin 校单池告 及何 摩時 池假 申過辨第 及 池市 >)< 各水区 另期 将民 哥由 運 請政法 里間 由二 由 校建雪点 有及 臣为 不使 上十 租府 別星 屋 山甘 求 能用 時 用游 土、土 用期 河 泳有 同泳 X 延 政泳 K 三時 少時至十一時 下到 時 池 時池 時 池一 八胡至五十十二部 府池 號 三時至下午 4º 至十一時 租起 除 至 不泳 游開 下 暫分 係授午 作見 F 能池 泳枚 例游士 午 2/5/ 同可 池時 争泳時 遅摩 租 叶用 必問

Date: 22nd February, 1973.

GENERAL SCHOOLS CIRCULAR NO. 17/73

Applications for Use of Government Swimming Pools

Commencing in 1973 the Urban Council has approved the opening of swimming pools on a session basis and school bookings must therefore be made in accordance with the new opening and closing times of Govern-

(A) For Exclusive Use booking times are as follows :-

- (1) Victoria Park Pool Hong Kong) (2) Morrison Hill Pool Hong Kong 7.00 a.m. to 11.00 a.m. (3) Morse Park Pool (up to 12 noon on request) Kowloon and (4) Kwun Tong Pool 12 noon to 5.00 p.m. Kowloon
- (5) Li Cheng Uk Pool Kowloon
- (6) Kowloon Tsai Pool Kowloon 8.00 a.m. to 12 noon only
- Note (I) To ensure that one pool on Hong Kong Island is kept open to the general public at all times the closure of Victoria Park Pool and Morrison Hill Pool for exclusive use will never be made at the same time.
- Note (II) To ensure that the public are catered for in the Wong Tai Sin and Kowloon Tsai areas the closure of the main pool at Morse Park Pool and Kowloon Tsai Pool for exclusive use will never be made at the same time.

(B) For Regular Swimming Lessons booking times are as follows:-

- (1) Victoria Park Pool Hong Kong 7.00 a.m. 11.00 a.m. 12 noon - 5.00 p.m.
- (2) Morrison Hill Pool Hong Kong 7.00 a.m. - 11.00 a.m. 12 noon - 5.00 p.m.
- (3) Morse Park Pool Kowloon)
- (4) Kwun Tong Pool Kowloon) Teaching Pools 7 a.m.-5 p.m.
- (5) Li Cheng Uk Pool Kowloon)
- (6) Kowloon Tsai Pool Kowloon 8.00 a.m. - 12 noon only

Applications should now be made for the use of Government swimming pools for School Swimming Competitions OR for regular swimming lessons. Schools are asked to co-operate by complying with the following conditions when making application to use these pools.

(Z)用能泳此延於 頁者由巡池至星 有不上 正期 關能午 4-1 摩要入 十至式 二里 士求時 公延至 時期 園長正 或六 由各 泳租午 池用十 正日 及時二 干上 九問時 十十 福。 二义 時時 戶 13 至至 Six 學 池 下十 校 4-五時 3行 租

(丙) (J) 用要例外上(3)(2)(1)市在事過池請用可參摩五一一學維註請用此九時可學 三彌如三述以清及於清政清務去之閱以要校里時要校多(2)閱。池龍租要校 小楠水十第供理安置除事傷署曾附第池坑可臣租求可利。第租只任用求可 。延於山用延於垂 至星泳此長星公 十期池池至期屋 有 問 0正一次 時至 維 午至池 或星 19 至 + 二期 利 申朝 時六 进 匹六 或每 午各 12 国 + 1 由 E 泳 正上 二上 1年丰 午午 池 X 及 全 十义 摩 下時 = P+ 午至 里 時至 臣 3+ 至十 一一 4 T- -午時 泳 和時

時清運分(山公泳裝浮泳務及現獲註一 三嫂會鐘及眾池播泡池署清巴租(2)夏 十冰本之第使一音線及粉潔實用。 其:後行者 才泳投 支池訴 予開關 租效於 用時泳 人間池 使分不 用段清 。蔣潔 法情 使, 冰市 池政

鐘的只费項。去統倫問 步圍 用须将2 枱 椅 絕立 去租由作 之用租需 及 1:5 裁物 時三用半 其 間小者小 判 , 時夏時 立九 故便担定 備 勝 租可。0 红 後 用完 和 者成 是 開 放 汉" 須观 ラ 泳 右

池

分池来租(3) 用移系,

租田

2. Hire of Pools for Exclusive Use to Hold School Swimming Competitions (Public Holidays and Sundays excluded)

- (a) The Main Pool at Morse Park, Kwun Tong and Li Cheng Uk
 Swimming Pool complexes may be booked for either the morning
 or afternoon sessions which are from 7 a.m. to 11.00 a.m.
 (up to 12 noon on request) or from 12 noon to 5.00 p.m. on
 week-days and on Saturdays subject to the availability of
 the pool.
- (b) Kowloon Tsai Swimming Pool. Exclusive bookings for this pool will ONLY be accepted for the morning session between 8.00 a.m. to 12 noon. This pool must be cleared by 12 noon and no extension of time can be granted.

(See Note (II) on page 1 re Morse Park Pool and Kowloon Tsai Pool)

- (c) Victoria Park Swimming Pool may be booked for either the morning or afternoon sessions which are from 7 a.m. to 11.00 a.m. (up to 12 noon on request) or from 12 noon to 5.00 p.m. on week-days and on Saturdays subject to the availability of the pool.
- (d) Morrison Hill Swimming Pool may be booked for either the morning or afternoon sessions which are from 7 a.m. to 11.00 a.m. (up to 12 noon on request) or from 12 noon to 5.00 p.m. on week-days and on Saturdays subject to the availability of the pool.

(See Note (I) on page 1 re Victoria Park Pool and Morrison Hill Pool)

- (e) Complaints have been received in the past that pools have been handed over to exclusive hirers in a dirty condition. The Urban Services Department have now instituted a system of sessions whereby pools are cleared of swimmers and cleaned prior to being handed over to the hirer. The Urban Services Department pool staff will:
 - (a) remove all visible dirt from the water and pool surroundings.
 - (b) lay out the lane dividers, false start ropes, judge and victory stands, furniture and set up the public address system.
 - (c) clear up the pool and remove all furniture and equipment before re-opening the pool to the public.

It is expected that (b) and (c) above can be done in half an hour and an extra 30 minutes charge to cover the period of preparation and clearing up will be made to the hirer. Therefore school galas taking, for example, 3 hours to complete will necessitate a pool booking of $3\frac{1}{2}$ hours being made to cover the preparation and clearing up of the pool.

(f) The charges for hire of the pools are as follows :-

October to March - \$10.00 per hour, with a minimum charge of \$20.00

April & September - \$15.00 per hour, with a minimum charge of \$30.00

May to August - \$50.00 per hour, with a minimum charge of \$100.00

(庚) (己) (字) (A)使報有絕公如: 租以開租五四 租 用後始用 A 何不娱校泳每之泳 至 0 联能樂客池—— 池 工以証辞之小小为索任。外辔時時之 AAA 取賞金者, 界校五十播各名连,之五音小小 须余元 糸時時時: 泳與足 統五十 十五元 池市一 收费 表之元最知最最低 , 正文.1. 請泳 则事時 即池 为沒向警務處長领取事務署主席簽署合約。 管 下低低限 何 體育高 :限限度 度度须 須須繳 过 線教 一 級職 教员 百卅 育官衙 え、え、え、

(3)市政事務署將不派教生具在授課之當值。教師(2)學校可於星期一至星期六每日上十七時至下千壽總在星期日或公藏及三號及三號及三號及三號內對自我的所需用授課之一時五下千壽。時時請註明所需用授課之一時一天下時至下千壽總在星期日使用按課之一時一天下時至下千壽。在中村政事務署將不派教生具在授課之一號之一時至下千壽。時代事務署將不派教生具在授課之一號之一時至下千壽。時代事務署將不派教生具在授課之一號之一時至下千壽。時代事務署將不派教生具在授課之一號之一時至下千壽。時代事務署將不派教生具在授課之一時至下千壽。 (2)

(3)名若起過比數則應另加數師負責。所有負責的每一位教師所負責之學生人數不得超過四十切實遵守所編配之時限。在任何教授游泳時間對上課學童之秩序行為及安全領負責,並領 格於派之数師以須持有皇家救生會所

(B) 七 十六日至 好泳池不包括星期日及 九 月四日之一段時間 家假期及一九七三年

(iii) Schools should state clearly in their application which pool they wish to apply for. No school bookings will be accepted for this pool between 16th July and 4th September 1973.

租用水池攀行水通雪诸巷格.

變成.	卷記:
地址:	130.123
中請泳也	The state of the s
(在格的用义表示)	
香港區	九鞋匠
继多利变公园泳池	摩七公園亦地
	李鄭屋亦心也
摩里臣山水地	官塘泳池
器構成的多問	
N OF B N	78 F 12 4.28 of
第一選擇等	二選擇等三選擇
時間	
*租用水池鸣精智意政府	游游的教育到
	校览蒙着.
	□其月:

珍意:該表格態在一九七三年三月九日前填金寄田一九種獨敦道九種正义村合著八樓教育同看,九種分署一樓青高級教育官以入

APPLICATION FORM

for Exclusive Use of Swimming Pools

(BDOCK CAPITALS PI		maing Competition	1115	
SCHOOL:				TEL.NO.
ADDRESS:				
POOL APPLIED FOR: (Please put 1/ in				
HONG	KONG		KOWLOON	
Victoria Park Pool		Morse Park		
		Li Cheng U		
Morrison Hill Pool		Kwun Tong Pool		
		Kowloon Ts	Kowloon Tsai Pool	
DATES & TIMES REQUI	RED: -			
	lst Choice	2nd Choice 3rd Choic		е
Dates				
Times				
*Note carefully the exclusive bookings	•	ring which pools		ole for
J.B. This form show			Date	

KOWLOON.

(2) (3)學校中課時請清楚註明派此之種類中請在一九七三 (1)數不得超過六十名。 期 在同一時間內上童池只容納两組學生習派,每組人租為水運會或其它用途時則請暫停使用小量之複課期一至星期六每日由上十八時至七一時。人如該泳池被外重池將用鑑問開一半留為授課用。使用時間由星小童池將用鑑問開一半留為授課用。使用時間由星 一九七三

C維多利亚公園汤 池不包 星期 一九七三

(1) 摩里臣山泳池不包括星期日及公歌假期及一九七三年七月) (3) 攀校申請時請清楚註明泳池之種類。 (2) 在同一時間內一大池只窓两組學生習冰而小童池别不年五時,) 星期六由上午七時至十一時(如該泳池被下午五時,) 星期六由上午七時至十一時(如該泳池被下午五時,) 星期六由上午七時至十一時(如該泳池被下午五時,) 星期六由上午七時至十一時(如該泳池被下午五時,) 星边斜用罐間開一半留為授課用。使年七月十六月至九月四日之一段時間內。 一段時間内。

五時星期六由止忤七時至十一時人如該泳池被租為水時間每月由上午七時至十一時及由正午十一時至下午山在大池及小童池將用繩問開一半留為核課用。使用十六月至九月四日之一段時間內。) 運會或其它用途到暫停便用。

医學生一歲以下者入場收費每人五仙十四歲以上但不超的學生一歲以下者入場收費每人五仙十四歲以上但不超的學校申請時,請清楚註明涿池之種類。以容納一組,每組人數不得超過六十名。

(F) (G) 發之銅章。

- (e) Victoria Fark Swimming Pool (Excluding Sundays and Public Holidays and period 16th July 4th September, 1973)
 - (i) Half of the main pool and the children's pool at Victoria
 Park will be reserved for teaching purposes from
 7.00 a.m. to 11.00 a.m. and from 12 noon to 5.00 p.m. on
 weekdays and from 7.00 a.m. to 11.00 a.m. on Saturdays
 provided these pools have not been allocated for other uses.
 - (ii) Only a maximum of two groups of learners will be allowed in the main pool at any one time and only one group in the children's pool. The size of each group must not exceed 60 learners.
 - (iii) Schools should state clearly in their application which pool they wish to apply for.
- (d) Morrison Hill Swimming Pool (Excluding Sundays and Public Holidays and period 16th July 4th September, 1973)
 - (i) Half of the main pool and the children's pool at Morrison Hill will be roped off and reserved for teaching purposes from 7.00 a.m. to 11.00 a.m. and from 12 noon to 5.00 p.m. on weekdays and from 7.00 a.m. to 11.00 a.m. on Saturdays provided these pools have not been allocated for other uses.
 - (ii) Only a maximum of two groups of learners will be allowed in the main pool at any one time and only one group in the children's pool. The size of each group must not exceed 60 learners.
 - (iii) Schools should state clearly in their application which pool they wish to apply for.
- (e) A special low-rate entrance fee of 5 cents each for pupils under 14 years of age and 10 cents each for pupils aged 14 years and over but under 18 years will be charged. Schools are reminded that such a concession cannot be granted to a school if swimming instruction fees are charged.
- (f) Teachers will be responsible for the conduct and safety of pupils under instruction and for complying with time limits of allocated periods. No teacher must be in charge of more than forty pupils at any time whilst giving swimming instruction.
- (g) All teachers accompanying groups must possess a life-saving qualification (Bronze Medallion).
- (h) Except for the teaching pools members of the public will normally be using the pools at the same time. A distinguishing mark for pupils, i.e. coloured caps, bands, or small coloured vests etc. should be provided so that pupils can be easily identified when using a pool on a non-exclusive basis.
- (i) The 'pair' or 'buddy' system <u>must</u> be adopted in the water; the swimming group being divided into pairs, each child can contribute to looking after his partner throughout the lesson. The teacher should make a careful check on numbers when pupils enter and come out of the water.

(六) (五) (四) (L) (K) 署心中中更分須過過市用何摩使而表教園學全因員市點相在以學除 (\mathcal{I}) (I) (H) 八人請請改署以期期政,分士用引示師内校責學責政清照派便生授 牛 接三租期水體者中中事請段公河起有在,應。生智局人顧池能應課 維右教年用限運育面請請務用時園池與緊慢但通 未促為數。授與配池 園通青三港 A 會高速或及署書間,伯會急於看知 能學優。教課其數外 领告司月冰 用級知袋霉康面內言言。事時台學 師時他明其 依生学 署和池 之数九要礼樂直均鄭綠 情應及生 時準學 應應泳顯克1 别 九日時 日育龍水改事接可量用 發遊食不 難時校 在探客之泳五 龍新請 孙王 期官政政愛務向在及愈 生免物得 開離. 學用有標池1 分寄用 則蔣存變原主香大官 不 ,使部擔 泳開特 生雙所誌將 署回附 通班合原定任港池塘 在 如用别带 進人對如有 池泳别 D 體ん表 常。署定時務政間泳 教哨不食 入剧别顏其 而池減 青龍。 八時間泳府開池 師子在粉 爱。收 及即。 教育 色他 高彌附 樓問 受 主合一 使, 此或 生如入 驻二 泳人 级敦表 任署或如 運 用固限飲 意在傷 開人 帽仕 数道道 魚包 教治 申十两無 哨在。此 分編費 泳一 僧 或同 育九妥 樂 育泳 請三線别 子泳 進 定, 池組 顏時 官龍後 賢代 司課 の楼作用 多了 '池 校時校 時, 色使 收改請 署者 便鸣 田為, 泳 方問學 ·备 背用 。府於 選訓在 tu. 會哨 池 應外校

,練任

合-

最少

.)、人

心马

範

夏,

国乃

公等次

- (j) The special low-rate entrance fee for school group is granted by Urban Council and it is the responsibility of the school to see that children leave the pool complex completely when the school's allocated swimming period concludes. Should an accident occur in the pool to any pupil of a school group who has not left the pool complex at the expiration of the allocated swimming period the school may be held responsible.
- (k) Schools are asked to remind pupils that any food or drink must be consumed either in the restaurant area or in the public stands and not anywhere near the pool and surroundings.
- (1) Teachers should avoid using whistles when conducting swimming classes. Blowing a whistle can, in some pools, be the signal of an emergency in the water and confusion can result if teachers use a whistle in swimming lessons.

4. Use of Pools for Training Sessions

Booking for the exclusive use of lanes in the main pool at the three major district pool complexes (Morse Park, Li Cheng Uk and Kwun Tong) for training purpose may be allowed at any time of the day within sessions and on any day of the week at all pools provided that they have not been allocated for other uses. Applications must be made in writing direct to the Amenities Officer (Swimming), Urban Services Department, 12th Floor, Central Government Offices, West Wing, Hong Kong.

5. Late Applications and Requests for Changes in Times

Any late applications or requests for alterations in allocated times for the use of the pools for swimming lessons must be made in writing to Senior Education Officer (Physical Education), Education Department, Kowloon Sub-Office, Kowloon Government Offices, 7th Floor, Nathan Road, Kowloon. Applications concerning changes of dates for exclusive use for swimming competitions will not normally be granted.

6. Latest Date for Application

When making application for the use of a pool, please use the enclosed application forms. They should be completed and returned to the Director of Education (Attn.: Senior Education Officer (Physical Education)), Education Department, Kowloon Sub-Office, Kowloon Government Offices, 7th Floor, Nathan Road, Kowloon, NOT LATER THAN Friday, 9th March, 1973.

A.G. BROWN for Director of Education.

To: Heads of All Schools and Colleges, except Kindergartens and Special Classes.